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Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 

 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställdes under allmänhetens frågestund. 

 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Liselott Åhlander (S) frågar socialnämndens ordförande vad 

socialförvaltningen gör för att få in fler sommarvikarier när det nu råder brist på 

dem. 

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att det pågår ett intensivt 

arbete med att ordna vikarier inför sommaren. Det är svårt att täcka upp behovet. 

Det visar sig att många vikarier har fått flera erbjudanden och en del tackar nej 

väldigt sent vilket ställer till det för organisationen. Men han hoppas innerligt att 

vi kan täcka upp det behov vi har i sommar. 

 

2. Kjell Jormfeldt (MP) frågar kommunstyrelsens ordförande med anledning av 

informationen tidigare under kvällen om allmänna vattentjänster och den statliga 

utredningen om vägar till hållbara vattentjänster som presenterades under 

eftermiddagen. Jormfeldt (MP) frågar Gunnarsson (M) om han inte tycker att 

det äntligen är dags att sätta stopp för överföringsledningarna?  

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att han ska läsa 

igenom utredningen och värdera den precis som han värderar alla andra 

argument. 


